
Protokół Nr I/2011 

z zebrania Zarządów Osiedli i Rad Sołeckich 

12.01.2011 roku  

 
 

Burmistrz MiG A. Nawrocki powitał przybyłych na spotkanie Przewodniczących Zarządów 

Osiedli oraz Rad Sołeckich.  

- lista obecności stanowi załącznik nr 1 

- zaproszenie stanowi załącznik nr 2 

 

Porządek obrad: 

1. Ustalenie terminów zebrań sprawozdawczo-wyborczych. 

2. Dyskusja. 

3. Zamknięcie zebrania. 

 

Ad. 1  

Burmistrz MiG A. Nawrocki – poinformował, że głównym celem spotkania jest realizacja 

Uchwały Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim w sprawie przeprowadzenia wyborów organów 

na terenie osiedli i sołectw miast i gminy Solec Kujawski. 

 

15.II.2011 godz.  16.30       O. Staromiejskiej w UMiG 

18.II.2011       18.00       S. Przyłubie - świetlica 

22.II.2011            17.45       O. Leśne - UMiG 

  4.III.2011           17.00       O. Robotnicze - UMiG 

15.III.2011           17.00       S. Kujawska - świetlica 

22.III.2011           17.45       O. Toruńskie – Przedszkole „PROMYCZEK” 

25.III.2011           18.00       S. Chrośna - świetlica 

29.III.2011           18.00       S. Otorowo-Makowiska – świetlica „MAKOWIANKA” 

  

Ad. 2 

Przewodniczący RM J. Koszarski - przypomniał kilka istotnych kwestii związanych  

z wyborami. Poinformował, że należy wyraźnie zapytać o zgodę kandydata - czy zgadza się 

na kandydowanie ? Sprawozdanie z działalności powinno zawierać informacje z całej 

kadencji.  



H. Król - czy radna może kandydować na sołtysa ? 

 

Burmistrz MiG A. Nawrocki - wyjaśnimy. Ponadto monitował, aby zwrócić szczególną 

uwagę na zapisy w statutach podczas wyborów.   

 

Przewodniczący RM J. Koszarski - plakaty informacyjne - dotyczące wyborów powinny być 

czytelne.   

 

R. Bisaga - zgłosił, iż od tygodnia nie świecą lampy. 

 

Zastępca Burmistrza MiG T. Substyk - sprawa jest znana. Konserwator jest poinformowany o 

awarii. 

 

B. Dolińska - czy w 2011 roku dożynki mogłyby odbyć się w Sołectwie Kujawska ?   

 

Burmistrz MiG A. Nawrocki - nic nie stoi na przeszkodzie. 

 

Z-ca Burmistrza T. Substyk - do świetlicy we wsi Chrośna, należy zastanowić się nad 

projektem kuchni.  

 

Burmistrz MiG A. Nawrocki – w tym półroczu gminę czeka otwarcie Szkoły Podstawowej na 

Osiedlu Toruńskim zaplanowane na 28.04.2011 r oraz otwarcie Centrum Aktywności 

Edukacyjnej zaplanowane na 26.05.2011 r.. 

 

R. Bisaga - zgłosił kilka istotnych problemów dotyczących Osiedla Robotniczego.  

 

Ad. 3 

Burmistrz MiG A. Nawrocki podziękował wszystkim zebranym i zamknął obrady o godzinie 

18.05.    

 

 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Paliwoda-Kozak   


